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Datum: 16 maart 2024 

Hondenschool Dogmania in Bant 

 

Aanwezig:  

Bestuur: Wenda van Kuijk, Ronald Leblanc, Margreet Oerlemans, Vanessa van Laarhoven 

Leden: Merauke Bertens ,Janny Drost, Krista Engelen, Norbert Engelen, Truus Hofer,  
  Monique Kist, Tanja Leblanc, Eugenie van Oirschot, Eline van Oosterom,  

  Reina Speelman, Marga Verdegem, Grietje Wagenaar 

Online: Sofie Greven, Cor van den Hooven, André de Jong, Noraly de Jong,  

   Desiree van Zon 

Afwezig met afmelding: 

Bestuur: Marijke Wagenaar 

Leden: Marina Delsink, Nikky Goes, Aniek Oerlemans, Viviane Oerlemans, Ina Schonewille,  

  Esther Wijma,  Carolien Ziel 

1. Opening 

Wenda opent de vergadering en heet iedereen welkom 

 

2. Vaststellen agenda 

Er zijn geen wensen om de agenda aan te passen 

 

3. Notulen notulen Tussentijdse Algemene Leden Vergadering 29 oktober 2023 

Er zijn geen opmerkingen over deze notulen 

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

Het bestuur heeft een brief van een advocaat ontvangen namens een lid i.v.m. het oneens 

zijn over de nieuwe selectiecriteria voor het OEC. 

Nadat het bestuur advies had gevraagd aan iemand met juridische kennis, is een reactie 

naar de advocaat gestuurd.  

Het bestuur heeft richting het desbetreffende lid gereageerd dat door het inschakelen van 

een advocaat het voortbestaan van de NDDB in gevaar kan worden gebracht (de NDDB 

heeft niet de financiële middelen om een eventuele rechtsgang door te zetten). Doordat het 

lid deze stap heeft gezet, loopt de NDDB wel dat risico. Daarmee brengt u de vereniging in 

gevaar. Hierdoor kan het bestuur volgens het burgerlijk wetboek het lidmaatschap van het 

desbetreffende lid beëindigen. 

Het bestuur heeft besloten hiervan vooralsnog geen gebruik te willen maken, maar heeft wel 

aangegeven dat we in voorkomende gevallen alsnog van deze mogelijkheid gebruik kunnen 

maken. 

Van de advocaat heeft het bestuur geen reactie meer ontvangen. Van het desbetreffende lid 

heeft het bestuur een korte reactie ontvangen waarin teleurstelling wordt geuit. 
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Tanja (lid van de geschillencommissie) geeft aan dat het desbetreffende lid de 

geschillencommissie niet heeft geraadpleegd. 

Meerdere leden vinden het erg vervelend dat het bestuur met een advocaat geconfronteerd 

wordt. Er wordt door diverse aanwezigen aangegeven dat niet vergeten moet worden dat 

een bestuursleden vrijwilligers zijn met veel inzet het allerbeste voor de NDDB proberen te 

doen.  

André is zelf ook bestuurslid geweest. Hij geeft aan dat bestuursleden het beste voor hebben 

voor alle leden, zónder enig eigen belang. Een bestuur probeert het voor het gros van de 

leden goed te doen. Daarom vindt hij het erg treurig dat deze stap richting het bestuur is 

genomen. 

Cor geeft aan dat het misschien een goed idee is om deze kwestie met een kopje koffie uit te 

praten. Dit om te voorkomen dat deze kwestie door blijft sudderen. 

Wenda geeft aan dat het zeker nodig is dat men met respect met elkaar om moet blijven 

gaan. 

 

5. Jaarverslag van de secretaris 

2023 in het kort 

Sinds 2022 valt dogdance onder de Raad van Beheer. Zowel de commissie DogDance van 

de Raad van Beheer als de NDDB hadden gehoopt via de Raad van Beheer een grotere 

groep dogdance-liefhebbers te kunnen bereiken. Deze constructie is destijds ook gekozen 

vanwege de mogelijkheden voor deelname aan internationale wedstrijden. 

Helaas bleek de afgelopen 2 jaar dat we geen grotere groep dogdance-liefhebbers hebben 

kunnen bereiken. Sinds de wedstrijden via de Raad van Beheer georganiseerd worden, 

ervaren juist de beginnende dogdancers extra drempels om voor de eerste keer aan 

wedstrijden deel te nemen.Hierdoor  loopt het aantal deelnemers aan wedstrijden terug, en 

stagneert het ledenaantal van de NDDB.  

In 2023 is het bestuur van de NDDB samen met de Dogdance commissie van de Raad van 

Beheer de mogelijkheden gaan onderzoeken om deze negatieve ontwikkeling te stoppen, en 

om te buigen naar een situatie waarbij de drempels voor beginners zo laag mogelijk zijn. 

Daarvoor wordt overlegd met afgevaardigden en het bestuur van de Raad van Beheer. Dit 

overleg verloopt minder gemakkelijk dan gehoopt. 

Wel zijn we dit jaar gestart met funwedstrijden. Tijdens deze wedstrijden is iedereen welkom; 

men heeft geen lidmaatschap en geen startlicentie nodig. Een leuke ring-ervaring opdoen is 

belangrijker dan prijzen winnen. Uit het aantal deelnemers aan de fun-wedstrijden blijkt dat 

deze wedstrijden aan een behoefte voldoen. Het is dus een goede keuze geweest om met 

deze funwedstrijden te beginnen. We hopen dat er in de toekomst meer deelnemers vanuit 

de funwedstrijden de smaak te pakken krijgen, en de overstap gaan maken naar de 

selectiewedstrijden.  

Hoe meer zielen, hoe meer vreugd! 

Algemeen 

De NDDB, Nederlandse Dog Dance Bond, is bij notariële akte opgericht in het jaar 2013. 

De rechtsvorm is vereniging. 

Het geregistreerde adres van de vereniging is Kloosterstraat 6, 7693 TB, Sibculo. 
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De vereniging is ingeschreven bij de Kamer van Koophandel onder nummer 011554228 

Bestuur 

De samenstelling van het bestuur was in 2023 als volgt: 

Mw. W. van Kuijk  Voorzitter 

Dhr. R. Leblanc  Penningmeester 

Mw. V. van Laarhoven Secretaris 

Mw. M. Oerlemans   Algemeen bestuurslid 

Mw. M. Wagenaar  Algemeen bestuurslid  

De bestuursleden nemen op vrijwilligers basis deel aan het bestuur van de vereniging en 

vallen onder het algemene vrijwilligersbeleid van de vereniging. 

In het verslagjaar 2023 heeft het bestuur 9 x via Whatsapp vergaderd en heeft iedere week 

via Whatsapp en mail contact gehad over urgente kwesties. 

Leden 

Per 01 januari 2023 telde de vereniging 51 leden. 

Per 31 december 2023 telde de vereniging 51 leden. 

Activiteiten 

Wedstrijden georganiseerd door de NDDB: 

30-04-2023 Selectiewedstrijd en Fun-wedstrijd “Royal Dance” 

02-07-2023 Selectiewedstrijd en funwedstrijd “Sun Dance” 

24-11-2023 Fun-wedstrijd Winner Leeuwarden 

25-11-2023 Selectiewedstrijd Winner Leeuwarden 

Overleg met Raad van Beheer: 

10-08-2023 Het bestuur van de NDDB heeft een overleg gehad samen met de DogDance  

   Commissie Raad van Beheer en 2 afgevaardigden van de Raad van Beheer  

   over een nieuwe vorm van samenwerken tussen de NDDB en de Raad van  

   Beheer. 

21 t/m 24 september 2023: 

De NDDB heeft 2 deelnemers uitgezonden naar het OEC in Hongarije: 

Tanja Leblanc met Kenai (HTM) 

Vanessa van Laarhoven met Ziva (HTM) 

Tussentijdse Algemene Ledenvergadering: 

29-10-2023 (i.v.m. de afsluiting van het verslagjaar 2022 en vaststellen selectiecriteria en  

   vaststellen contributie/startkaart ivm de verwachte wijziging van de  

   samenwerking met de Raad van Beheer) 

 

6. Financieel verslag 

De kascommissie (Janny Drost en Carolien Ziel) heeft de boeken gecontroleerd en goed 

bevonden.  

Ronald deelt ter inzage het jaaroverzicht en de balans over 2023 uit aan de aanwezigen.  
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In 2023 bestonden de inkomsten uit lidmaatschapsgelden en inschrijfgelden voor de door de 

NDDB georganiseerde wedstrijden (3 in 2023).  

De meeste kosten zijn ontstaan bij het organiseren van de wedstrijden.  

Door de geringe kosten van de wedstijd in Bant en Hond 23 is er voor 2023 sprake van een 

lichte groei van de financiële middelen. 
De kosten voor wedstrijdlocaties elders in Nederland zijn echter hoger. Als het lukt om de 

wedstijden meer over Nederland te verspreiden, kan dit uiteindelijk gaan leiden tot hogere 

kosten. 

Tanja vraagt waardoor we wat extra in de plus zijn gekomen. Komt dat vooral uit de fun-

klasse die we gestart zijn? 

Ronald geeft aan dat dat inderdaad uit de funklasse en uit het lidmaatschap komt. 

Eline geeft aan dat ze het jaarverslag en de financiën liever vooraf had willen inkijken, 

waardoor deze onderdelen voor de aanwezigen gemakkelijker te volgen is. 

Marga geeft aan dat het bestuur er op moet letten dat verzekeringen goed up-to-date moeten 

blijven. Dit mag geen besparing zijn. 

Ronald geeft aan dat de huidige verzekering voor evenementen tot 100 personen is. Daar 

zitten we tijdens de wedstrijden nog lang niet aan. 

Marga geeft aan dat het misschien verstandig is dat het Bestuur een verzekering afsluit voor 

juridische aansprakelijkheid. Tanja geeft aan dat hier in het verleden al eens onderzoek naar 

gedaan is, maar dat dit erg duur was.  

Het bestuur zal dit nogmaals gaan onderzoeken en eventueel in de volgende ALV 

goedkeuring aan de leden vragen om deze verzekering af te sluiten. 
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7. Kascommissie 

Aangezien de kascommissie 3 jaar mag aanblijven, hoeft er nog geen nieuwe kascommissie 

gekozen te worden. Janny en Carolien mogen nog tot 2026 in de kascommissie blijven 

 

8. Vacature geschillencommissie 

De huidige geschillencommissie bestaat nu uit Linda Snijder, Tanja Leblanc en Nikky Goes. 

Tanja wil met de commissie stoppen. Eventueel wil zij wel wat uitzoekwerk voor deze 

commissie blijven doen. 

We zullen nog aan Nikky vragen of zij nog in deze commissie wil blijven. 

Er is dus minimaal 1 vacature. 

De commissie heeft zelden werk. Maar áls men iets te doen heeft, is het geen leuk werk om 

te doen. 

André wil wel in de geschillencommissie, maar niet per direct. Dit heeft te maken met 

agendapunt 11. Afgesproken wordt dat Tanja nog even in de geschillencommissie blijft, 

totdat André haar kan aflossen. 

 

9. Bestuur 

Aftredend en herkiesbaar: Ronald Leblanc, penningmeester 

Voor de stemming geeft Ronald aan dat hij zal aftreden als hij een stem tegen krijgt. 

Ronald wordt unaniem door de aanwezigen herkozen. 

Aftredend en herkiesbaar: Margreet Oerlemans, algemeen bestuurslid 

Margreet wordt unaniem door de aanwezigen herkozen. 

 

10. Wedstrijdreglement 

Eugenie komt met een voorstel: 

Sinds voor de selectie voor internationale wedstrijden en NK het aantal gelopen wedstrijden 

voor 25% aangevuld mag worden met het lopen in de Recreatie Kwalificatie klasse, lopen we 

tegen een probleem aan: Er zijn namelijk 3 kwalificatie-levels en maar 2 recreatie-

kwalificatie-levels. Op dit moment zijn de promotiepunten van beide klassen niet aan elkaar 

gekoppeld. Op het moment dat iemand in Level 3 loopt, maar nog nooit Recreatie-

kwalificatie-klasse heeft gelopen, moet deze combinatie in RK1 de routine lopen. 

Dit is niet leuk voor beginners, die nu misschien wel tegen iemand moeten lopen die al 

internationale wedstrijden heeft gelopen. 

Maar daarnaast is het ook niet handig voor de loper zelf, omdat de tijden bij beide klassen 

niet overeen komen. 

Het voorstel is om beide klassen aan elkaar te koppelen: 

Iemand die HTM Level 3 loopt, dient ook HTM RK3 te lopen. 

Iemand die Freestyle level 2 loopt, dient ook Freestyle RK2 te lopen. 

Maar het werkt niet anderom!: Iemand die HTM RK2 loopt, maar nog nooit zonder voer heeft 

gelopen, start wel bij HTM Level 1 
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Iedereen ziet dit wel zitten. 

Helaas gaat de NDDB hier nog niet over i.v.m. agendapunt 11. 

Wel stemmen we alvast over dit voorstel, zodat we dit in gang kunnen zetten, zodra dit 

mogelijk is: 

Bovenstaand voorstel wordt unaniem aangenomen. 

 

11. Aansluiting bij de Raad van Beheer 

Op 10 augustus 2023 hebben we samen met de commissie DogDance van de Raad van 

beheer en 2 afgevaardigden van de RvB (Els Siebel en Luciënne Decker) een eerste overleg 

hierover gehad. We hebben toen samen met de commissie voorgesteld de commissie op te 

heffen, en onze eerdere manier van samenwerken met de Raad van Beheer weer op te 

pakken. Dit voorstel hield in: 

Wij betalen onze afdracht per lid aan de Raad van Beheer. In ruil daarvoor onderhoud de 

RvB ons wedstrijdreglement. Alle overige werkzaamheden/kosten regelt de NDDB zelf: 

selectiewedstrijden, startkaarten, inschrijfgeld en kleding team NL bij internationale 

wedstrijden, e.d. 

Op dit voorstel werd destijd positief gereageerd en dit zou men met het bestuur overleggen. 

In januari 2024 werd duidelijk dat het Bestuur van de Raad van Beheer ons voorstel 

afkeurde. In vervolg daarop hebben wij op 21 februar 2024 een overleg gehad samen met de 

commissie DogDance RvB en 2 afgevaardigden van de Raad van Beheer (Jakko Broersma, 

secretaris RvB en Luciënne Decker, afd.Sporten). 

Tijdens dit overleg kregen we de keuze uit: 

Keuze A:  

We gaan door zoals de afgelopen 2 jaar. Dus met commissie DogDance binnen de Raad 

van Beheer. Dit betekent dat de deelnemers aan wedstrijden een hondenlogboekje van de 

RvB en een startlicentie van de RvB moeten hebben. En per deelnemer aan een wedstrijd 

een afdracht à €6 aan de Raad van Beheer. Daarnaast nog verplichte vergoedingen die door 

de RvB zijn vastgesteld. Hierdoor hogere kosten voor deelnemers en organiserende 

vereniging. 

Bij keuze A is het mogelijk om deelnemers te sturen naar internationale FCI wedstrijden 

zoals WK’s en Crufts. 

Keuze B: 

We gaan zelfstandig door ... zónder RvB. De NDDB regelt dan alles zelf. Ook niet-leden 

(zoals deelnemers via een KC) geven we de mogelijkheid om bij de NDDB een startkaart te 

nemen. Maar bij deze keuze is géén mogelijkheid voor deelname aan internationale FCI-

wedstrijden zoals WK en Crufts. Alleen OEC is dan als internationale wedstrijd mogelijk. Ook 

voor juryleden die internationle FCI wedstrijden willen keuren is er dan een probleem. 

Beide keuzes willen we niet. 

We hebben gepleit voor een “keuze C”: 

Géén commissie DogDance binnen de RvB en wij betalen onze afdracht per lid aan de Raad 

van Beheer, eventueel nog wat extra dan de standaard afdracht. In ruil daarvoor onderhoud 

de RvB ons wedstrijdreglement. Alle overige werkzaamheden/kosten regelt de NDDB zelf: 

selectiewedstrijden, startkaarten, inschrijfgeld en kleding team NL bij internationale 

wedstrijden, e.d. 

De NDDB regelt dan de selectie voor internationale wedstrijden en stelt een team NL voor 

aan de Raad van Beheer. 
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De Raad van Beheer houdt zich erg vast aan de format zoals bij “keuze A”.  

Aan het eind van de bespreking op 21 februari jl.is ons nog een mogelijkheid gegeven om 

onze “keuze C” d.m.v. een duidelijk financieel plaatje te verdedigen. Dit willen we zeker nog 

gaan proberen. 

Wenda geeft aan dat we willen proberen om onze wensen zelf tijdens een 

bestuursvergadering van de Raad van Beheer uit te leggen. We hopen dat we deze 

bestuursleden dan beter uitleg kunnen geven. 

Grietje geeft aan dat het erg jammer is dat de dogdance bij de KC’s niet aangeslagen is. Erg 

jammer dat de Raad van Beheer ondanks dit gegeven vast houdt aan dezelfde template 

zoals die bij grotere hondensporten geldt.  

Eugenie geeft aan dat er voor beginners binnen de RvB meer mogelijkheden zijn dan er tot 

op heden gebruik van gemaakts is. Er zijn bijvoorbeeld speciale startkaarten voor 

debutanten. André geeft aan dat de commissie dit bij de RvB ter sprake heeft gebracht en 

dat men had aangegeven dat deze debutanten-licentie niet meer mogelijk was. 

Grietje stelt voor om nu op te huidige manier verder te gaan, met de NDDB-startkaarten. 

Maar een klein aantal (bijvoorbeeld maximaal 2) selectiewedstrijden te organiseren voor de 

leden die een internationale FCI wedstrijd willen lopen. Deze wedstrijd(en) worden dus bij de 

RvB aangemeld. Voor deelname aan deze wedstrijden dienen de deelnemers dan een 

startlicentie bij de RvB aan te vragen. 

André geeft aan dat André en Brigitte met de commissie DogDance willen stoppen. De vraag 

is wie dan in de commissie plaats wil nemen? 

Als het “keuze A” blijft, hebben we zowel voor de commissie DogDance als voor ons eigen 

bestuur vrijwilligers nodig. Voor beide besturen 5 vrijwilligers ... dus we hebben 10 

vrijwilligers nodig uit de 50 leden die de NDDB telt. Dit lijkt een onmogelijke opgave. 

Eline geeft aan dat wel duidelijk moet zijn hoe we verder gaan, totdat uiteindelijk duidelijk is 

welke optie het wordt. 

Cor geeft aan dat als wij geen leden in de commissie DogDance hebben, dat dan de Raad 

van Beheer zelf leden in deze commissie zet. Als de NDDB helemaal buiten spel gezet 

wordt, dan is er een kans dat de NDDB daardoor alleen maar kleiner wordt. 

Grietje geeft aan dat het beter zou zijn als de NDDB eerst zou laten groeien, dat dat 

uiteindelijk voor de Raad van Beheer ook positief zou zijn. 

Tanja geeft aan dat zij samen met Brigitte de jury-opleiding wil opstarten. Maar dat dat niet 

kan omdat niet duidelijk is waar de ontwikkelingen uiteindelijk naar toe gaan.  

Als deze opleiding via de Raad van Beheer gaat, dan moet de RvB deze opleiding namelijk 

erkennen. Het was ook de vraag welk wedstrijdreglement we mogen gaan gebruiken. 

Er wordt door diversen aangegeven dat we de jury-opleiding eigenlijk wel moeten starten, 

omdat we hard extra jury-leden nodig hebben. Het leren jureren kan sowieso. Mocht later 

duidelijk zijn hoe de regels gaan worden, dan kan dat altijd via een bijscholing nog aan alle 

juryleden uitgelegd worden. 

Daarom wordt besloten de jury-opleiding te gaan starten. Tanja zal hierover met Brigitte 

contact opnemen. 

Wat betreft het NK; zowel de NDDB als de RvB mogen een NK organiseren. Alleen als men 

via de RvB Nederlands Kampioen is geworden, dan mag dit op de stamboom bijgeschreven 

worden. Via de NDDB kan dit niet. 
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Om te bepalen wie voor aansluiting bij de Raad van Beheer is, wordt er gestemd. Wie is voor 

aansluiting bij de RvB? 

15 aanwezigen stemmen voor 

1 aanwezige onthoudt zich van stemming 

Daarna wordt er gestemd wie voor “keuze C” is. 

Unaniem wordt er door de aanwezigen gekozen voor keuze C 

Besloten wordt dat we onze “keuze C” bij de Raad van Beheer proberen te bewerkstelligen. 

Als dat lukt zijn de startlicenties bij de RvB niet meer nodig. 

Totdat duidelijk is of deze “keuze C” gaat lukken, zullen we een minimaal aantal 

selectiewedstrijden via de RvB organiseren, zodat de deelnemers graag internationale FCI-

wedstrijden willen lopen, hiervoor ook de mogelijkheid hebben. Alleen deze deelnemers 

hebben dan de startlicentie van de Raad van Beheer nodig.  

 

12. Rondvraag 

Tanja vraagt of we nog een kunnen kijken naar het digitaal jureren. Hiermee heeft zij in het 

buitenland positieve ervaringen. 

Er wordt aan André gevraagd of hij al een programma heeft wat we hiervoor kunnen 

gebruiken. André geeft aan dat hetgene hij heeft, niet goed genoeg werkt. 

Ronald geeft aan dat de NDDB dan wel moet investeren in 3 laptops en iemand die hiervoor 

een programma wil schrijven. Is iedereen akkoord met een investeren van € 1000,= à € 

1500,= ?  

Hiervoor wordt door de aanwezigen unaniem een akkoord gegeven. 

André vraag of de deelnemers dan wel de juryformulieren mee kunnen krijgen. Dit kan 

digitaal verstuurd worden. Ook Cor geeft aan dat hij dit liever op papier zou hebben, 

aangezien er digitaal nog wel eens wat mis kan gaan. Dit is wel iets om rekening mee te 

houden. 

André heeft een 3 à 4 laptops liggen die hiervoor gebruikt kunnen worden. Fijn! Daardoor 

hoeft er alleen in een goed werkend programma geïnvesteerd te worden. 

 

13. Afsluiting 

Wenda sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en bijdrage. 


